
      

 

 

 
 
 
 

________________________________________ 

  Maha Abdulsalam Imadالسلام عماد مهى عبد 
  Executive Vice President نائب رئيس تنفيذي

Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text.  In case of any difference between the 
Arabic and the English texts, the Arabic will prevail.  
 
 
 

Reference: 17/BK/CCD/26 17/BK/CCD/ 62   الإشارة: 
Date: 10 February 2026   

 

اير  10 تاريخ:ال  2026فبر
 

M/s Boursa Kuwait, 

State of Kuwait 

المحترمين،     الكويت بورصة شركة  /السادة   
الكويت  دولة  

 
Greetings, 

 

 تحية طيبة وبعــد ،، 

Sub: Supplementary Disclosure- Kuwait Financial Centre 

K.P.S.C  

  افصاح مكمل  - شركة  المركز المالي الكويتي ش. م.ك .ع  الموضوع:

With reference to the above subject regarding the 

disclosure of material information as specified in Module 

10 "Disclosure and Transparency" of the Capital Markets 

Authority Executive Regulations of Law No. 7 of 2010, and 

based on Chapter IV Article (4-1) of that module; 

  المعلومات  عن  الافصاح  بخصوص  أعـــلاه  المــوضـــوع  إلــــى  بــالإشـــارة
 اللائحة   من"  والشفافية  الافصاح"  العاشر   الكتاب  في  ورد  كما  الجوهرية
- 4)مادة   الرابع   الفصل   الى  واستنادا    ،2010  لسنة 7  رقم  للقانون  التنفيذية

 الكتاب.   ذلك  من( 1

We are pleased to inform you that the Board of Directors 

meeting was held on Tuesday 10 February 2026 at 1:30 

pm. Accordingly; please find attached the supplementary 

disclosure form with the required details.   

فبرایر   10  قفوالمالثلاثاء ا    الإدارة اجتمع یوم  مجلس  بأن  علما    نحيطكم
 طيه   مرفق   تجدون   وعليه.  الظهر   بعد     1:30لساعةا   م تما  في   2026

 . تفاصيله مع  المكمل الافصاح  نموذج
 

Sincerely,  ،،،وتفضلوا بقبول فائق الاحترام 
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      الإفصاح والشفافية
 

 الإفصاح المكمل نموذج 
 2026فبرایر  10 التاريخ

 )ش.م.ك.ع.(  الكويتي المالي المركز  شركة اسم الشركة المدرجة

ش.م.ك.ع. بخصوص اجتماع مجلس الإدارة الأول للعام    الكويتي المالي   المركز   شركةإفصاح مكمل من  عنوان الإفصاح 
2026 

 2026فبرایر  9 تاريخ الإفصاح السابق 

 الإفصاح  على   الحاصل التطور

في تمام    2026فبرایر    10الموافق    الثلاثاء یوم   في   وذلك  2026م  للعا  1  رقم   الإدارة   مجلس   اجتماع   انعقد 
 . فيما یلي أهمها:الأعمال   جدول  في  المدرجة  البنود   جميع  على   الموافقة  تمت  وقد د الظهر.  بع   1:30الساعة  
 . 31/12/2025المنتهية في تم اعتماد البيانات المالية المدققة للشركة وذلك عن السنة المالية  •
عن السنة المالية   توزيع أرباح نقدية للموافقة على  أوصى مجلس الإدارة إلى الجمعية العمومية  •

من القيمة الاسمية للسهم الواحد )أي    في المائة(  ثمانية)%  8بنسبة    31/12/2025المنتهية في  
وذلك للمساهمين المقيدین في سجلات مساهمي الشركة كما في نهاية یوم    فلس لكل سهم(،  ثمان

 الاستحقاق. 
دفع مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة تبلغ  للموافقة على    مجلس الإدارة إلى الجمعية العمومية  أوصى •

 ألف دینار كويتي.  175
:  إعادة تعيين مراقبي الحسابات الخارجيينبتعيين و مجلس الإدارة إلى الجمعية العمومية    أوصى •

،  القطامي والعيبان"  – السيدة/هند عبد الله حمد السريع من مكتب "غرانت ثورنتون  إعادة تعيين  
 الوزان وشركاهم".  –من مكتب "دیلويت  الوزان  عبد الله بدر وتعيين السيد/ 

 العمومية العادية.تم الإطلاع على جدول أعمال الجمعية العمومية العادية و تم الموافقة على الدعوة للجمعية  
 الإنعقاد عندما یتحدد في وقت لاحق.   و سيتم الإفصاح عن موعد 

 الحاصل  للتطور  المالي  الأثر 
 یوجد لا • وجد(  )إن

 
 

_________________________ 

 مهى عبد السلام عماد 
 نائب رئيس تنفيذي 

الشخص الحريص في تجنب أية   صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عنايةیتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن  
المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح،  معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدني مسؤولية على كل من هيئة أسواق

بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما   وبما ینفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق
 .استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى  الالكتروني، أو نتيجة
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    Disclosure and Transparency 

 
Supplementary Disclosure Form 
10 February 2026 Date 

Kuwait Financial Centre K.P.S.C 
Name of the Listed 

Company 

Supplementary Disclosure from Kuwait Financial Centre K.P.S.C 

regarding Board of Directors Meeting No. 01 of 2026 
Disclosure Title 

9 February 2026  
Date of Previous 

Disclosure 

The Board of Directors Meeting No. 01 of 2026 was held on Tuesday, 10 

February 2026 at 1:30  pm. All items on the agenda were approved. The 

following are the most significant ones: 

• The audited financial statements of the Company for the financial 

year ended 31/12/2025. 

• The Board of Directors recommended to the General Assembly a 

cash dividend for the year ended 31/12/2025 of 8% (Eight Percent) 

or 8 Fils per share, to shareholders registered as of the record date. 

• The Board of Directors recommended to the General Assembly to 

pay the remuneration to the Board of Directors for KD 175,000/-  

• The Board of Directors recommended to the General Assembly the 

re-appointment of Ms. Hend A. H. Al Surayea from Grant Thornton 

– Al Qatami & Al Aiban ('GT’) and the appointment of Mr. Bader A. 

Al Wazzan from Deloitte – Al Wazzan & Partners (‘DT’), as the 

External Auditors. 

In addition, the Board reviewed and approved the agenda of the Annual 

General Meeting and approved to call for the Annual General Meeting. 

The details of this meeting shall be disclosed once scheduled. 

Developments that 

occurred to the disclosure 
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N/A 

 

The financial effect of the  

occurring developments 

(if any) 

 
 

 
 
 
 
 

       __________________________ 

Maha Abdulsalam Imad 
Executive Vice President 
 
Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text.  In case of any difference between 
the Arabic and the English texts, the Arabic will prevail. 

The Issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the 
information contained therein. The Issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to 
avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait 
Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer 
applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its 
dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner. 
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